
Ba r e v n ý  p o d z im 
(někdy až nečekaně barevný)

Když jsem se rozhlédl na konci léta a začátku podzimu, zjistil 
jsem, že toto období bylo pro většinu z mého okolí velmi náročné 
a hodně pracovní. Každý své síly napjal jinam, ke svému cíli. My 
například pokračujeme na práci pro budoucnost Zvole. Požádali 
jsme o stavební povolení na polyfunkční dům a začali připravovat 
podklady pro získání dotace, zahájili jsme vyjednávání o možnostech 
odkupu pozemku pro stavbu nové mateřské školky, za Zvolí se 
pokusíme koupit pozemek pro volnočasové aktivity a také jsme 
uspořádali anketu týkající se heraldických symbolů Zvole.

Naše obec neměla nikdy oficiálně schválený erb a vlajku, proto 
bychom to chtěli napravit. Odborník na heraldiku nám připravil šest 
návrhů, které jsme prezentovali na zastupitelstvu obce a u příležitosti 
krajských voleb měla vrchol zmiňovaná anketa, jejíž výsledky 
naleznete uvnitř Zvolských novin. Moc mne potěšila zase snaha 
o vytvoření společné identity, sounáležitosti a společná touha 
mít svůj oficiální znak. U vyvěšených návrhů se tvořily hrozny 
diskutujících lidí a na podpisových listech rychle přibývaly podpisy 
pod jednotlivými návrhy.

Samozřejmě se musím zastavit také u krajských voleb. O výsledcích 
toho již bylo napsáno mnoho, slova vítězů i poražených jste sami 
mohli slyšet a číst a vyhodnotit. Já bych chtěl poděkovat všem 
příchozím, všem aktivním voličům a jsem moc rád, že jsme účastí 
překročili celorepublikový průměr. Ta velmi mírná nadpoloviční 
většina, která volební lístky pouze odložila do tříděného odpadu, 
si sama sobě zdúvodnila, proč nepřišla. Mé velmi hřejivé pocity 
z účasti i výsledků voleb ve Zvoli byly pak v sobotní večer velmi 
zchlazeny. Jak jsem se již vyjádřil v bezprostředních pocitech, jsem 
velmi zvědavý na druhou polovinu našeho funkčního období, která 
bude ve spolupráci s oranžovým vedením našeho kraje. Jsem zvědavý 
o to více ve chvíli, kdy pravděpodobného nového hejtmana nemůžu 
mít z lidských důvodů rád.

Život ve Zvoli však jde dále a po malé přestávce budeme 
pokračovat v pondělních večerních besedách. Už máme potvrzeny 
účasti pánů Miroslava Kejmara, významného českého filharmonika, 
Jiřího Grygara – světoznámého astronoma a pak podruhé se 
sejdeme s panem Ondřejem Neffem, nyní nad jeho literární tvorbou. 
Nebude chybět předvánoční koncert v kostele, společný happening 
s vypouštěním balónků s přáním Ježíškovi a samozřejmě společné 
zpívání koled v předvečer Štědrého dne. Celý kalendář akcí pak 
najdete také uvnitř těchto novin.

Na závěr ještě jedno zamyšlení. Po již zmiňovaných volbách se 
zase rozrostl mezi politiky v médiích pro mne veliký nešvar a to 
oslovování pouze příjmeními. Každý člověk má jméno a příjmení 
a já nevidím nejmenší důvod, proč, když už si neříkáme pouze 
křestním jménem se neoslovovat zvláště na oficiálních místech 
oběma jmény. Schválně si sami sobě nebo svým blízkým zkuste říkat 
pouze příjmeními, brrrrrr. V tomto oslovování vidím velkou paralelu 
s malými dětmi, ty také používají často jen ona příjmení. A když 
se podívám hlouběji do chování vrcholných politiků a malých dětí, 
mnohdy se moc neliší.... Bohužel. Děti v okolí se snažím napomínat 
a upozorňovat nejen na tento nešvar u politiků, obávám se, by to 
bylo házení hrachu na zeď. Nebuďme jako dětinští politici, mějme 
se v úctě.

Krásný podzim. Marcel Pudich

ZVOLSKÉ NOVINYZVOLSKÉ NOVINY
VYDÁVÁ OBEC ZVOLE U PRAHY  5/2008 ZDARMA

Ze zasedání rady obce S televizí digitálně Návrhy heraldických symbolů obce
Zvole mýma očima Šachové soutěže opět v plném proudu Historické traktory Po Vltavě do Tróje

Heraldické znaky obce
Jak již bylo zmíněno v úvodním článku, Zvole doposud neměla oficiální 

heraldické znaky, to znamená erb a vlajku. Na internetových stránkách 
a také na obecním úřadě si mohli všichni zájemci prohlédnout návrhy 
vytvořené odborníkem dle daných heraldických pravidel. V návrzích se 
vyskytly odkazy na Diviše ze Všechrom, zakladatele Zvole (leknínový 
trojlist), Zvolskou homoli znázorněnou kopcem nebo zelenou barvou, 
odkaz na svatou Markétu, patronku našeho kostela (znázorněný mečem) 
a samozřejmě na rybníky – ty byly vyjádřeny vlnovkami a modrou barvou. 
Za navrhované barvy byly předloženy červená a bílá, coby dědictví Diviše 
ze Všechrom a modrá a bílá, současné oficiální barvy Sokola a zvolských 
hasičů a modrá samozřejmě z hlediska unikátních rybníků na návsi.

V průběhu zhruba dva měsíce trvající ankety se k návrhům vyjádřily 
více než dvě stovky Zvoláků a Zvolaček. Zastupitelstvu obce pak byl 
předložen tento výsledek ankety:

Zastupitelé při jeho projednávání na zasedání vyjádřili rozpor mezi 
názvoslovím a vizuální podobou listu – list má být leknínový a vypadá jako 
lipový. Oslovili jsme opět heraldika, pana Arnošta Drozda a zde je jeho 
vyjádření:

„Podle veškeré heraldické literatury měli páni z Říčan, resp. předkové 
z Všechrom ve štítě leknínový trojlist. Přikládám proto zdroje z heraldické 
literatury. V dřívějších dobách nebyla heraldika v detailech tak přesná, jak 
přikládám, tak lipový list se mohl zaměňovat s leknínovým listem. 

Návrh A, červenobílý erb s trojlistem a Zvolskou homolí 27 hlasů

Návrh A, modrobílý erb s trojlistem a Zvolskou homolí 130 hlasů

Návrh B, červenozlatý návrh s lískem, mečem a Zvolskou homolí 16 hlasů

Návrh C, modrobílý erb s trojlistem a Zvolskou homolí a vlnovkou 14 hlasů

Návrh D, meč ostřím vzhůru, Zvolská homole a dvoje vlnovky 9 hlasů

Návrh E, čtyřdílný erb s lístkem, mečem a vlnovkami v modrých, 
zelených a bílých barvách 25 hlasů

A

C

B

pokračování na str. 2
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ZPRÁVY Z OBCE

Pomůžete nám?
Vzhledem k tomu, že máme v plánu výstavbu nové mateřské 
školy a její financování mají zajistit fondy Evropské unie, je 
třeba zdůvodnit její potřebnost pro náš region. Mezi základní 
požadavky patří:

1.  prokázání spádovosti (naše školka poskytuje služby obcím Březová-
Oleško, Ohrobec, Okrouhlo), 

2.  trvale převyšující poptávka nad nabídkou (každý rok odmítáme 
stále větší počet dětí, v předchozím roce bylo přijato 18 z 50 
přihlášených)

3. trvalý nárůst počtu obyvatel.
 
A to je důvod, proč se na Vás obracím. Ačkoliv vykazujeme trvale 
nárůst počtu občanů (v loňském roce 100), víme, že značná část zde 
žijících lidí – až 1/3 - nemá trvalou adresu Zvole. Je mi líto, že obecní 
pokladna přichází o třetinu rozpočtu, peníze, které je možno investovat 
do dalšího rozvoje obce. Toto by mohlo být pro Vás, zde bydlící, ale 
nepřihlášené, dalším impulsem pro změnu Vašeho trvalého pobytu. 
Zamyslete se, prosím, nad tím.

Mirek Stoklasa

Usnesení ze zasedání Zastupitelstva 
obce Zvole konaného dne 18. 9. 2008 
Zastupitelstvo obce Zvole schválilo:
1) Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2008
 o veřejném pořádku, opatřeních k zabezpečení a čistotě v obci Zvole
2) Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2008
 o stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání 
 a odstraňování komunálních odpadů vznikajících na území obce Zvole.
3) Obecně závaznou vyhlášku č. 3/2008
 o místních poplatcích
4) Rozpočtová opatření č. 2/2008 (příloha č. 1)

Zastupitelstvo obce Zvole pověřilo:
1)  Radu obce Zvole vypovězením „Dohody o budoucí smlouvě 

o zřízení věcného břemene“,mezi firmou ČESKÝ TELECOM, a.s. 
se sídlem Olšanská 55/5, 130 34 Praha 3 (Telefónica O2 Czech 
Republic, a.s.) a Obcí Zvole, Hlavní 33, 252 45 Zvole z důvodu 
nevhodnosti umístění věcného břemene na obecní majetek. 

Ze zasedání Rady obce Zvole
V období září a říjen:

  Rada obce zahájila jednání o možném výkupu pozemku pro stavbu 
nové mateřské školy

  Rada obce připravila ke schválení pro zastupitelstvo obce nové 
vyhlášky týkající se volného pohybu psů, systému svozu komunálního 
a tříděného odpadu a místních poplatků

  Rada obce schválila směrnice k čerpání finančních prostředků 
zájmovým organizacím ve Zvoli a rozeslala tyto směrnice jejím 
statutárním zástupcům

  Rada obce projednala návrh společnosti A.S.A. týkající navýšení 
poplatků za svoz komunálního a tříděného odpadu

  Rada obce schválila vybudování rozvodné skříně pro veřejné 
osvětlení v ulici Kolmá.

Kompletní zápisy a usnesení ze zasedání rady i zastupitelstva 
naleznete na www.zvole.info nebo jsou k nahlédnutí na obecním 
úřadě.

  Tuto smlouvu nahradit:  „Smlouvou o uložení kabelu“ s jednorázovým 
poplatkem. 

2)  Radu obce připravením návrhů a studií k řešení autobusové dopravy 
na návsi.

Zastupitelstvo obce Zvole vzalo na vědomí:
1) Zprávu o kolaudaci ČOV
2) Návrhy heraldických symbolů obce 

Usnesení zastupitelstva ze dne 3. 11. 2008
Zastupitelstvo obce Zvole schválilo:

  záměr nákupu pozemku parc.č. 430 a pozemku parc.č. PK 429, oba 
v k.ú. Zvole u Prahy, prostřednictvím dražby. Dražby se zúčastní 
Ing. Miroslav Stoklasa a pí. Hana Šiplerová.

Heraldické znaky obce
pokračování ze str. 1

Nejpodobnější listům lipovým jsou listy leknínu, kterážto rostlina 
záhy velmi oblíbeným erbem se stala v zemích koruny české. Na 
českých jezerách a rybnících posud srdcové listy její nad vodou se 
rozkládají. (A. Sedláček, Českomoravská heraldika)

Tři lekna do tří koutů štítu vybíhající a v prostředku jeho stopkami 
spojená měl panský rod v Čechách i na Moravě stejně rozšířených 
pánů z Říčan a jejich soukmenovců pánů ze Všechrom…. (A. Sedláček, 
Českomoravská heraldika)

Panský rod, který se nazýval podle hradu a města Říčan má 
v erbu červený šťít a v něm tři stříbrné leknínové stonky uprostřed, 
tzv. trojlist. Za předky jsou považováni páni ze Všechrom, věrní 
přívrženci Přemysla Otakara II. (J. Halada, Lexikon české 
šlechty)

Listy, spojené na štítě do vidlicového tvaru, bývají popisovány jako 
tři lupeny leknínu. Jejich spojení je na jednotlivých pečetích členů 
rodu různé…. (M. Mysliveček, Erbovník)

Upravil bych tedy nepatrně leknínový trojlist, pakliže s tím zastupitelé 
budou souhlasit a zaslal bych ho ostatním členům před schvalováním, 
abychom stihli co nejbližší termín zasedání Podvýboru pro heraldiku 
a vexilologii.“

Na příštím zasedání zastupitelstva bude tedy třetí pokračování 
debaty a schvalování heraldických symbolů Zvole.

- redakce -

ED
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ZPRÁVY Z OBCE
Činnost stavební komise léto, podzim 2008 
Rád bych poděkoval členům stavební komise. Scházíme se každých 
14 dní při vyřizování standardní agendy, týkající se veškeré stavební činnosti, 
která probíhá v obci. Zároveň technicky zajišťujeme investiční plány obce, 
například vyřizujeme stavební povolení na polyfunkční dům, či v poslední 
době řešíme možnost výstavby nové mateřské školy. Vzhledem k tomu, že 
neustále rostou požadavky na umístění dětí do školky (v minulém školním 
roce na 80 dětí a současná kapacita je 50 míst) a předpokládáme další nárůst 
počtu obyvatel, tudíž i předškolních dětí, začínáme pracovat na projektu 
školky o čtyřech třídách pro umístění 100 dětí s odpovídajícím zázemím 
(zdůrazním kuchyni s vyšší kapacitou a lepším vybavením, která bude moci 
nabídnout stravování nejen pro děti). 

Při této práci narážíme na neúprosné požadavky ze strany orgánů 
státní správy, například na předpis hygieny o velikosti nezastavěného 
pozemku na každé jedno dítě, který činí 30 m2. Z toho vyplývá, že 
budeme potřebovat zahradu o velikosti 3000 m2, to znamená nutnost 
zakoupení pozemků v horní části zahrady stávající mateřské školy, 
které jsou nyní v držení jiné právnické osoby a naše zahrada má 
velikost pouhých 1 500 m2. Proto na příštím zasedání zastupitelstva 
předstoupíme před zastupitele s návrhem projektu na stavbu a zároveň 
s požadavkem na výkup těchto pozemků. 

Dalším úkolem stavební komise bylo určení technických požadavků na 
nově budovanou vozovku ulice Pod Věží pro možné převzetí této ulice 
do vlastnictví obce. Rekonstrukce se aktivně ujal pan Gabriel a jsem 
rád, že probíhá úspěšně a spěje ke zdárnému konci.

Stavební komise se v neposlední řadě významně podílela na zajištění 
výstavby chodníku na ulici Hlavní. Maximálně jsme se snažili tuto 
výstavbu urychlit vzhledem k plánované opravě silnice Zvole – Vrané, 
čímž se docílilo položení nového asfaltového povrchu až k obrubám 
chodníku bez nutnosti pozdějšího narušování vozovky. Touto akcí 
stavební aktivity pro letošní rok končí.
Skončím znovupoděkováním všem členům stavební komise a popřeji 
nám všem hodně úspěchů při získávání finančních prostředků na 
plánované akce.

Mirek Stoklasa 

Krajské volby 2008
Trochu statistických údajů:
Voleb do krajského zastupitelstva ve Středočeském kraji se ve Zvoli zúčastnilo 
46,1 % oprávněných voličů, což je o šest procent více, než je republikový 
průměr. Okrsková volební komise trpělivě po oba dny kontrolovala příchozí 
a po sečtení hlasovacích lístků byly později potvrzeny tyto výsledky:

-redakce-

ODS 60,59%

ČSSD 18,00 %

Nezávislí starostové pro kraj 9,74 %

Strana zelených 4,02 %

KSČM 2,96%

Koalice pro Středočeský kraj 1,69%

Nejen hasiči a živnostníci pro kraj 0,84%

Strana důstojného života 0,63%

Dělnická strana – zrušení popl. ve zdrav. 0,42%

Konzervativní koalice 0,42%

Středočeši 0,21%

Strana zdravého rozumu 0,21%

Volte Pravý blok 0,21%

Národní strana 0,00%

Volební poločas
Chci jako člen ODS a zastupitel kandidátky, která ve Zvoli v roce 2006 
vyhrála komunální volby, poděkovat více než šedesáti procentům voličů. 
Voličům, kteří volili v krajských volbách Občanskou demokratickou 
stranu, těm, co věří zásadám liberální politiky a dovedou se přenést 
přes dočasné vnitřní spory. Ty ostatně provázejí každou politickou 
stranu. Takové spory jsou lepší, než vytváření různých slepenců 
zvláštních sdružení. Nemohu nezmínit společnost Nezávislých starostů 
pro kraj nebo jak se to nazývá. Vždy jsem si myslel, že občané volí 
zastupitele a ti pak ze svého středu i starostu. Místo starosty není 
pašalik, ale funkce kdykoliv odvolatelná tedy i v průběhu přípravy 
voleb. Nejedná se o majitele obce, ale pokorného služebníka občanů. 
Pokud si starostové vytvoří vlastní partaj, je to přinejmenším zvláštní. 
Třeba se jednalo o dobrý úmysl a možnost výběru v krajských volbách. 
Za dva roky, ve volbách obecních, bych pokládal kandidaturu takové 
společnosti při nejmenším za nehoráznost.

Volba občanů ve Zvoli v roce 2006, která umožnila ODS sestavit vedení 
obce, byla správná. Výsledky jejího konání jsou velmi slušné. Místní 
sdružení ODS si dovolí výčet práce za poslední dva roky představit 
ve Zvolských listech ODS.

Neúspěch ODS v krajských i senátních volbách není tragedií. 
V určitém smyslu přispěje k seberef lexi a lepší komunikaci s občany 
tak, aby se ve volbách 2010 opět zamodrala Česká republika. A moje 
přání: jako vždy i Zvole. 

Franta Králíček

Silnice do Vraného rekonstruována 
Tlak z obecního úřadu nebyl planý a po mnoha letech jsme se dočkali úplné 
opravy silnice ze Zvole do Vraného. Komunikace má zcela nový povrch 
a všichni řidiči budou muset být velmi opatrní, protože na mnoha místech 
došlo k výraznému pročištění příkopů okolo silnice. - redakce -
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S televizí  digitálně
Každý již ví, že dochází k dost podstatným změnám ve vysílání a příjmu televize. 
Někteří se možná podivili, že při přepnutí televizoru na druhý program České 
televize, vidí již jen zrnění. I když se o příčině tohoto jevu hodně mluví a píše, 
přesto předkládáme našim čtenářům několik základních informací.
Ve vysílání televize dochází ke změně přenosu televizního signálu 
z analogového na nový přenos digitální, který postupně nahradí současné 
vysílání jak z pozemních, tak i ze satelitních vysílačů. Děje se to také 
proto, že všechny přidělené vysílací kanály jsou již zaplněny a není možné 
rozšiřovat počet vysílaných programů. To však umožňuje nová digitální 
technologie, kterou je možné na jednom kanálu přenášet až šest programů 
a další doplňkové služby. 
Často se setkáte se zkratkami DVB-T (Digital Video Broadcasting 
–Terrestrial) neboli pozemní digitální vysílání a DVB-S (kde S znamená 
satelitní).
Dalším často používaným výrazem je „multiplex“. Je to vlastně balíček 
programů vysílaných na jednom kanále digitálního vysílání. 

Jaké výhody má digitální vysílání pro diváka?
Kvalitnější, jemnější obraz bez sebemenších „duchů“, více programů 
v současnosti a zejména v blízké budoucnosti, rozsáhlé služby teletextu, přehled 
všech programů přijímaných stanic, poslouchání rozhlasu na televizoru. 

Co potřebujete pro příjem digitální televize?
K televizoru, který dosud používáte je nezbytné dokoupit digitální přijímač, 
tzv. set-top box, který se připojí mezi stávající anténu a televizor. Ne každý 
je možné použít pro satelitní signál. Pozor: neexistuje žádná anténa pro 
digitální příjem signálu. Ale ke každému televizoru lze koupit set-top-box. 

Před koupí se podívejte, jakou koncovku (= konektor) musí mít připojovací 
kabel k vašemu televizoru (na zadní stěně televizoru kulatá (pro koaxial), 
nebo plochá (pro scart) „zásuvka“). Použijete zpravidla stejnou anténu 
jako dosud. Pokud chcete zároveň nahrávat TV program na video nebo 
DVD rekordér, je zapotřebí použít set-top-box s dvěma tunery. (Tuner je 
technické zařízení, které umožňuje zpracovat vysokofrekvenční signál 
získaný z antény, a dekódovat z něj signál pro další zpracování.). Set-top-
boxů se nabízí mnoho druhů. Je dobré poradit se s odborníkem. 
Digitální vysílání se bude i nadále rozvíjet. Budou přibývat další programy 
a digitální vysílání se rozšíří po celém území ČR. Při rozhodování o koupi 
digitálního přijímače (set-top-boxu) je třeba přihlédnout také k tomu, že 
během několika let bude analogové vysílání vypnuto a zůstane pouze 
vysílání digitální. Dnes jsou již v prodeji i televizory pro digitální příjem 
obvykle označované zkratkou iDTV.

V současné době v České republice existují 3 dočasné multiplexy DVB-T: 
„A“, „B“, „C“. 
Podle technického plánu přechodu z analogového na digitální televizní 
vysílání vzniknou v České republice následující multiplexy:
1.  Multiplex „1“ - též „Veřejnoprávní multiplex“, měl by obsahovat všechny 

programy České televize a Českého rozhlasu, z velké části bude vysílat 
na frekvencích dnes využívaných analogovým vysíláním ČT2 

2.  Multiplex „2“ - vznikne z dočasného multiplexu A, bude obsahovat TV 
Nova, programy České televize nahradí nové televize. 

3.  Multiplex „3“ - vznikne z dočasného multiplexu B, bude obsahovat TV 
Prima a několik nových televizí. 

4.  Multiplex „4“ - vznikne z dočasného multiplexu C, bude obsahovat nové 
televizní stanice. 

Po definitivním vypnutí analogového vysílání vznikne asi i multiplex „5“.
(Pokračování na str.8) 

1
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1.  Letci z nedalekého letiště Točná považují tenhle pohled za všední, 
ale našinci se nad ním zatočí hlava (foto předchozí strana).

2.  Zvolské rybníky by měly být naší největší pýchou a zacházet bychom 
s nimi měli s láskou a hlavně pietou. 

3.  Tohle je zrdce vsi, když to bije, slyšíme to všichni. 
4.  Stará tvrz tiše spí pod nánosem listí. Poutník jde okolo a mnohdy 

ani netuší, že na dosah tu dřímají dějiny.
5.  Stará hasičárna... jsme pyšní na tu novou, ale tuhle máme taky rádi.
6.  Dovedeme se bavit, každý po svém, staří jako mladí a samozřejmě 

i děti.

Z OBCE
Zvole mýma očima – 
fotografie Ondřej Neff

2

3

4

5

6

6
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HASIČI ZVOLE
Náš hasičský sbor v roce 2008
Stálá působnost našeho hasičského sboru je v prvé řadě naplněna 
aktivní činností zásahové jednotky. Ta má od začátku roku 24 výjezdů. 
Zasahovala u patnácti požárů, spoluprovedla osm technických zásahů 
a jeden výjezd byl planý (i to se stává).
Nedílnou a stále nutnou činností je udržování techniky v mobilním 
a vždy použitelném stavu tím spíše, že zvolská zásahová jednotka 
se řadí mezi nejspolehlivější v oblasti působnosti stanice HZS č.7 
v Jílovém. Ti nejaktivnější členové sboru, a jsou to opět většinou 
členové zásahové jednotky, pomáhají obecní samosprávě (péče 
o kaberny obou rybníků), základní škole a spolupracují se Sokolem.
Účastí na soutěžích hasičů v požárním sportu, memoriálech, výročích 
trvá¬ní sousedních sborů udržují dobré vztahy a spolupráci. Pomáhají 
sborům odbornou radou a přenášením zkušeností ze zásahové 
činnosti i pomocí tech¬nického charakteru. To je dáno udržováním 
a doplňováním odborné způsobilosti účastí na školeních s teorií, 
doplněné praktickým výcvikem.
Úspěšná je i kulturní činnost. Např. jarní country bál,vydařený 
zářijový zájezd členů sboru, jejich rodinných příslušníků i hasičů 
z Okrouhla i Libně do Lučkovic, byl příznivě hodnocen většinou 
55 účastníků. 
Publikováním informací „Co bychom měli vědět o požární ochraně“ 
ve ZN, sbor informuje občany, jak bránit vzniku požáru.Uvedený 
způsob prevence bude pokračovat stejně jako besedy s naši¬mi 
školáky o příčinách požárů.

Mimořádným a jen za velmi dlouhou dobu se opakujícím náročným 
úkolem, kte¬rému je sborem věnována maximální pozornost je snaha 
o úspěšné uspořádání výročí 100 letého trvání hasičského sboru ve 
Zvoli.V lednu 2009 se naplní století od jeho vzniku.
Hasičský sbor za všestranné podpory vedení a celého zastupitelstva 
obce má za cíl důstojné provedení oslav s bohatou programovou náplní, 

odpovídající bezpochyby významnému výročí. Průběžně prokazované 
postavení našeho sboru s aktivním přístupem k různorodé činnosti 
to přímo vyžaduje.

Ke splnění výše uvedeného chceme Vás, čtenáře ZN, informovat 
o zamýšlené náplni slavnostních dnů.
Připravujeme výroční valnou hromadu se zaměřením na výročí. 
Na ní budou předána čestná uznání dlouholetým členům. Dále 
budou vyznamenáni nej¬aktivnější členové sboru a v průběhu oslav 
budou předána pamětní čestná uznání zástupcům SDH a dalším 
pozvaným hostům. Zvolský, kultur¬ní komisí zastupitelstva obce 
každoročně pořádaný ples, bude mít ráz hasičského charakteru. 
Svépomocí našeho sboru bude opravena původní hasičská zbrojnice 
- zvonička. Obě kola soutěže v požárním sportu uspořádáme ve 
Zvoli. Okrskové i 2.kolo (t.zv. okresní) díky pochopení a vstřícnosti 
Sokola na zvolském hřišti. Bohatý program s ukázkami hasičské 
techniky, historické i současné, proběh¬ne při červnových oslavách 
výročí na návsi J. Štulíka s využitím obou rybní¬ků pro předvádění 
techniky.Zajišťujeme předvádění výškové a vyprošťovací techniky, 
pontony, lanovku přes rybník, soutěže pro děti, ukázky práce 
se záchranářskými psy, kteří patří našim dvěma členům sboru. 
Dále předvede ukázky své práce policie. Pro zpestření uvažujeme 
o humorném vystoupení ochotníků se zaměřením „Hasiči i ti zvolští“ 
a pro občerstvení a mlsání zajišťujeme vše potřebné. Co by byly 
oslavy bez hudby? Ale ta také bude. Sbor ve spolupráci s obecní 
samosprávou zajišťuje prapor našeho hasičského sboru. Ten by měl 
zavlát při oslavách 100. výročí.

Vážení čtenáři ZN, vážení spoluobčané,
oslavy výročí vyžadují odvést náročnou práci s výsledkem vzpomenout na 
historii a ukázat současnost zvolských hasičů všem návštěvníkům oslav.

Uvítáme a s upřímnou vděčností poděkujeme našim 
příznivcům za sponzorské pozornosti, které nám 
pomohou pokrýt náklady.
0 průběhu příprav, programu a hlavně o přesném 
termínu červnových oslav budete včas informováni.

Za zvolský hasičský sbor
Jaroslav Kopecký

Luboš Hrachovec, v naší obci velitel zásahové jednotky 
Sboru dobrovolných hasičů je také velitelem 13.okrsku 
v hierarchii kraje. V tomto roce postoupil na žebříčku 
aktivity a bylo mu hasičskými náčelníky svěřeno 
velitelství II.kola okrskové soutěže v požárním sportu 
konané u sousedů v Okrouhle.
Proč tento fakt zmiňujeme? Už v lednu budeme 
připomínat přesně 100 od založení Dobrovolného 
sboru hasičů v naší obci a s tím připomeneme 
určitě i řadu významných osobností z historie. Luboš 
Hrachovec se k nim velitelstvím okrskové soutěže 
přidal. V letech dávno předešlých v takové pozici 
vystupovali jen čtyři jeho zvolští předchůdci : Bohuslav 
Hřebík, Antonín Zeman, Josef Tikovský a Stanislav 
Šticha. Nejčastěji v této roli vystupoval právě 
okrouhelský člen Stanislav Hájek.
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Šachové soutěže opět v plném proudu
Liga dospělých
V regionálním přeboru dospělých sehrálo naše družstvo zatím 
jen jeden zápas. V Příbrami prohrálo s ŠK Pyrit Příbram C 
v poměru 5,5 : 2,5 Výsledek vypadá jednoznačně, ale průběh 
zápasu byl velmi vyrovnaný. Bohužel jsme nedokázali dotáhnout 
do vítězného konce některé dobře rozehrané partie. V družstvu 
dospělých dostávají šanci i naši nejlepší mladí hráči. V prvním kole 
regionálního přeboru (vy)hrál Jarda Česánek a Martin Jungmann. 
V dalších kolech dostanou určitě šanci i ostatní mladí hráči, kteří 
nás v současné době velmi dobře reprezentují na mistrovství Čech 
mládeže do 16 let.

Regionální žákovská liga
Již tradičně se rozběhla Regionální žákovská liga, ve které hrají 
společně všechny děti bez rozdílu věku. V letošním ročníku se hraje 
na osm základních kol. Nejlepší hráči pak postupují na krajské finále, 
které se koná každoročně koncem června v Sedlčanech. Regionální 
žákovská liga se hraje formou dvou turnajů. V turnaji A hraje 
15 nejlepších hráčů přihlášených do turnaje a vítěz turnaje B 
z minulého kola. Turnaj se hraje tempem 2x40 minut a hrají se pouze 
4 partie se zápisem, to znamená, že každý ze soupeřů zapisuje své 
tahy do partiáře. Ostatní účastníci hrají turnaj B, který se hraje na 
7 kol tempem 2x25 minut.

1. kolo – Sedlčany
V sobotu 26. září 2008 se hrálo v Sedlčanech první kolo nového 
ročníku regionální žákovské ligy. Zvolští Medvědi vyrazili do boje 
ve velkém počtu.
V turnaji A skončili za jasným favoritem Davidem Zvárou, na 2. místě 
náš Jarda Česánek a na 3. místě Lukáš Boček. Oběma gratulujeme!
Turnaj B měl výborně rozehraný Martin Jungmann. Po pěti kolech 
měl plný počet bodů. Konec mu bohužel nevyšel podle jeho představ. 
Skončil nakonec na 7. místě jako nejlepší Medvěd. O kousek za ním 
na 10. místě skončila Veronika Holubová. Veronika byla zároveň 
2. nejlepší dívkou. Matěj Florian skončil na 17. místě, Tereza 
Vosáhlová na 20., Ondra Máslo na 21. a Míša Tyllerová na 25. místě. 
Poprvé si na turnaji RŽL zahrál Adam Sklenář a hned uhrál 3 body 
a skončil na 37. místě. Ondra Saska a Jirka Klepl uhráli 2 body 
a skončili za sebou na 50. a 51. místě. Kryštof Pěkný uhrál 1 bod, 
když po 4 kolech z turnaje odstoupil.

2. kolo – Kamenice
V sobotu 18. října 2008 se hrálo v Kamenici druhé kolo regionální 
žákovské ligy. Od nás hrálo osm dětí – dva v kategorii A a šest 
v kategorii B.
V turnaji A vyhrál Robin Hrdina z Vlašimi. Lukáš Boček byl šestý 
a Jarda Česánek dvanáctý.
V turnaji B mě ohromně překvapil a velmi potěšil Ondra Máslo, který 
získal 6,5 bodu ze 7 možných a suverénně turnaj vyhrál. Gratulujeme!!! 
Dobře hráli i všichni ostatní naši hráči. Matěj Florian uhrál 5 bodů 
a skončil 13., Veronika Holubová skončila se 4 body celkově na 
20. místě, Ondra Saska a Adam Sklenář uhráli oba 3,5 a skončili na 
34. a 36. místě. Oba dva si uhráli 4. VT. Gratulujeme!!! Jirka Klepl 
uhrál 3 body a skončil na 46. místě. Za tři týdny budou mít všichni 
v domácím prostředí ve Vraném šanci ukázat, že dnešní velmi dobré 

výsledky nebyly náhodné a že budeme mít brzy další silné hráče i do 
soutěží dospělých.
3. kolo regionální žákovské ligy pořádá náš oddíl 8. listopadu. Bude 
se hrát v sokolovně ve Vraném nad Vltavou. 

Jana Straková

Medvědi 
informuj í
Od září se naplno rozběhla pátá šachová sezóna. 
Schází se děti i dospělí. Pravidelné tréninky dětí probíhají nyní na 
dvou místech - ve Zvoli a nově ve Vraném nad Vltavou.
 
Ve Zvoli se konají tréninky každý pátek od 15 do 17 hodin. 
Odbornými garanty tréninků jsou Vlasta Hrabcová a Luděk Straka, 
pomáhají jim Robert Máslo a Mirek Stoklasa. Po organizační 
stránce vede tréninky Jana Straková. Trénink je zaměřen na dvě 
skupiny: začátečníky a pokročilé a skládá se z hraní jednotlivých 
partií, řešení úloh a soutěží, ve kterých jsou opakovány vysvětlené 
znalosti. Na páteční tréninky chodí přibližně 20 dětí. Objevilo se 
9 nových dětí.
 
Pro pokročilejší děti jsme navíc zajistili tréninky s kvalifikovanými 
trenéry. Do konce roku probíhají pravidelně každou středu ve škole 
ve Zvoli od 17:30 do 19:30 pro vybranou skupinku dětí. Tréninky vede 
nyní Olda Vedral, hráč z klubu SK Oáza Praha s ELO 2234. Od ledna 
příštího roku se do tréninků pokročilých opět zapojí další trenér Láďa 
Smejkal. Láďa s Oldou se budou střídat po tematických celcích.

Ve Vraném nad Vltavou probíhají tréninky dětí pravidelně každé úterý 
od 16:30 do 18 hodin. Tento projekt jsme chtěli vyzkoušet a překvapilo 
nás, že začalo chodit 10 dětí. Odbornými garanty tréninků jsou Vlasta 
Hrabcová a Luděk Straka.

Jana Straková

SK ZVOLE

Uprostřed vítěz Ondra Máslo
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VE ZVOLI SE TAKÉ STALO...

His tor ické traktor y 
ve Zvol i
Že by rozzářená dětská očička? Ta jsou rozzářená leskem PC monitoru 
a ohněm střelby a výbuchu. Kdežto když do Zvole přijede v sobotu 
čtyřicet traktorů starých šedesát a více let, to je radosti na Starém 
Bělidle! Za volantem každého takového veterána sedí muž s obličejem 
připomínajícím atmosféru rozbalování dárku o Vánocích. Přitom řídit 
takovou bestii určitě není žádný med. Posilovač řízení? Asistované 
brzdy? Synchronizovaná převodovka? Copak jste spadli z jahody na 
znak? Některé ty stroje se musí startovat klikou, jednomu pomohlo 
jenom roztažení lanem. Smradu jak v hradu, spotřeba enormní, výkon 
nulový - řekl by si ten traktor nové výroby, který zrovna projížděl 
kolem. Já se dozvěděl, že ke startování je někdy třeba použít letlampu 
a startuje se to vyndaným volantem, nastrčeným na hřídel. To je 
radosti, to je nadšení!

text a foto Ondřej Neff
(Se svolením autora převzato z.internetového deníku Neviditelný pes.

Jak bylo ve Zvoli 
Poprvé jsem volil v novém bydlišti, tedy ve Zvoli. Při posledních 
volbách jsem ještě byl trvale hlášený na Smíchově. Měli jsme tu 
dokonce dvojí volby, ty velké, oficiální, do krajského zastupitelstva 
a pak neoficiální - vybírali jsme z návrhů na znak obce.
No a jak to dopadlo? U nás měla 60% ODS a 18 % socdem, nezávislí 
starostové 9% a jinak si nikdo v podstatě neškrtl. Komunisti dostali 
necelá 3%. 
Nechcete emigrovat do Zvole? Je tu spousta domů k pronájmu i na 
prodej, i volné parcely tu jsou! :-) 

text a foto Ondřej Neff
(Se svolením autora převzato z.internetového deníku Neviditelný pes.)

S televizí digitálně (pokračování ze str. 4)

Termíny zahájení digitálního vysílání
•  multiplex 1 (ČT, ČRo): 30. září 2008 (Cukrák), 30. října 2008 

(Žižkov) 
• multiplex 2 (Nova, Prima): 31. října 2008 (Cukrák, Žižkov) 
•  multiplex 3 (nové televize): 1. ledna 2006 (Strahov, Ládví, Zelený pruh), 

podzim 2008 (Cukrák, Žižkov) 
•  multiplex 4 (nové televize): 1. prosince 2008 (Zelený pruh, UTB, Petřiny)

Termíny vypínání analogového vysílání
Pro hlavní pražský vysílač Žižkov, z kterého signál přijímá i mnoho 
obyvatel Zvole
• ČT 1 (kanál 51) - duben 2009 
• ČT 2 (kanál 41) - 30. října 2008 
• Nova (kanál 37) - duben 2009 
• Prima (kanál 24) - duben 2009

Pro hlavní středočeský vysílač Cukrák
• ČT 1 (kanál 26) - říjen 2009 
•  ČT 2 (kanál 53) - 30. září 2008 
• Nova (kanál 1) - říjen 2009 
• Prima (kanál 7) - říjen 2009

V současné době je možné přijímat digitální signál na Vašem televizoru 
opatřeném přijímačem set-top-box ve výborné obrazové i zvukové kvalitě 
následující programy z pozemního vysílače: 
ČT1, ČT2, Nova, Prima, Sport – ČT4, ČT24, Óčko, TV Noe, Public TV, Z1 
a sedm rozhlasových stanic. Příjem signálu ze satelitu samozřejmě umožňuje 
počet programů několikanásobně zvýšit.
Prameny: internetové stránky DigiZone.cz, DigitálníTelevize.cz, Wikipedia.org 

- redakce - 
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Vítání občánků
Dospělí Zvoláci a Zvolačky se činí a letos již podruhé byli starostou 
a místostarostou přivítáni do života ti nejmenší.

- redakce -

Podzimní prázdniny 
s alchymisty
Pondělní a středeční volno v rámci podzimních prázdnin si dvě 
desítky dětí vyplnily výletem do doby Rudolfa II., kdy jeden den si pod 
zkušeným vedením připravovaly kouzelné lektvary (rozbíjení atomu či 
příprava zlata ze švestek, jak je znáte z Císařova pekaře se nestihla) 
a druhý den byl ve znamení hledání kouzelného šému a oživování 
Golema. Akci připravila Země-nezemě o.s.

- redakce -

Koncert v kostele
Zvolský kostel svaté Markéty byl dějištěm dalšího krásného koncertu, 
nyní v podání Lucie Žákové – varhany a Sboru sv. Jíří z Vraného 
pod vedením sbormistra Ing. A. Limpoucha. I na něj si našlo cestu 
několik desítek lidí.

- redakce -
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Autobusové problémy 
z někol ika pohledů
Ač osobně autobusy nevyužívám příliš často, velmi dobře vím, jaké 
trápení se zpožděnými či úplně vynechanými spoji jsou (samozřejmě 
i díky vašim neúprosným mailům a telefonátům – díky za ně). Poslední 
říjnový pátek jsme na schůzce mikroregionu jednali s novou ředitelkou 
provozovatele autobusových linek firmy Veolia transport. Paní 
ředitelka je na rozdíl od svého předchůdce konstruktivní, problémy 
umí pojmenovat a staví se k nim čelem. Jaký bude výsledek, uvidíme 
všichni. Seznámím vás se závěry našeho jednání:

1. Problémy se zpožděnými a vynechanými spoji jsou prvotně 
způsobeny personální situací ve firmě. Veolia transport je stále 
otevřena přijímání nových řidičů a je ochotna se dohodnout na určitých 
podmínkách, co se například nočního stání autobusů týče.
2. Druhou oblastí, která provozovatele trápí, je technický stav autobusů. 
Čas od času autobusy nevyjedou z depa právě kvůli poruše.
3. Dalším problémem v dopravě cestujících je kapacita autobusů. Tady 
bude snaha pustit na spoje ve špičkách vozidla se schopností pojmout 
větší množství cestujících najednou.
4. Nešvarem, způsobujícím velké finanční ztráty provozovateli a tím 
zvýšené náklady obcím jsou jízdy na černo nebo takzvaně „na dohodu“. 
To znamená, že cestující při nástupu dá řidiči např. 10,- Kč a nechce 
jízdenku, která by na celou trasu stála třeba 26,- Kč. Obě strany jsou 
spokojené. Ale jen do chvíle, než přijde revizor. Z mé pozice mohu 
jen apelovat na všechny cestující – plaťte své řádné jízdné, pomůžete 
svým drobným dílem k vylepšení celé autobusové dopravy. A věřte, 
že revizorů bude přibývat a přibývat. Podvody a nepoctivost je přece 
také součástí morálky, na kterou si tak často stěžujete.
5. Těžko ovlivnitelným problémem je pak vnitřní komunikace ve firmě 
nebo mezi firmami, které dopravu u nás zajišťují (Veolia transport 
a Ropid, organizátorem rozšířené pražské integrované dopravy). 
Ukázkovým příkladem je čtvrtek a pátek 30. a 31. října. Mnoho škol 
mělo po podzimních prázdninách a státním svátku v tyto dny ředitelské 
volno. Ne však škola ve Vraném. Ráno školní autobus školáky do 
Vraného odvezl, po oba dny odpoledne jsem však měl telefony, že 
autobus nepřijel. V pátek jsem tedy osobně volal paní ředitelku Veolia 
a ta mi zjistila, že odpolední dispečer mylně nahlásil řidiči autobusu 
(který i s vozem stál ve Zvoli na návsi), že ve Vraném mají volno, škola 
není a dolů tedy jezdit nemusí. Ráno volno nebylo, odpoledne ano. 
Všechno je o lidech a o oné zmiňované komunikaci.

Že nás tlačí bota s nápisem „autobusy“ víme – společně se všemi 
okolními obcemi. Věřte, že se snažíme vše řešit, ale mnohdy je ten 
kruh mezi obcemi, Veolia, společností ROPID a krajským úřadem 
opravdu začarovaný. Ještě jednou díky za vaši spolupráci v oblastí 
informování a za vaši trpělivost.

Marcel Pudich

Zimní provoz na ul ic i 
Březovská
Ranní a hlavně odpolední a večerní provoz na ulici Březovská, 
spojující starší a novější část Zvole, bývá mnohdy velmi nebezpečný. 
Děti jdoucí do nebo ze školy, maminky s kočárky či malými dětmi 
na kolech a koloběžkách, pejskaři, turisté, cyklisté a do toho auta 
uhánějící jedním či druhým směrem (řidiči, sáhněte si každý do 
svědomí, jak tudy občas jezdíme). Navíc v období, kdy se velmi 
brzy stmívá a posun na zimní čas to ještě zvýraznil, je tato zatím 
neosvětlená oblast poměrně dost nebezpečná. Ne každý pěší je 
osvětlen a ne každý řidič bedlivě zkoumá, zda ta šmouha, co vidí 
v šeru a mnohdy také v mlze, je stín nebo člověk. Naším plánem 
je v průběhu roku 2009 vybudovat v celé oblasti Březovské ulice 
veřejné osvětlení. Dalším krokem je vybudování konečné pro všechny 
autobusy až před novou zástavbou Zvole. V současnosti dvě třetiny 
autobusů končí na návsi a cesta domů pro obyvatele nové zástavby 
vede právě přes les. Dotazy a žádosti volající hlavně z nové Zvole 
bych chtěl řešit už nyní a předejít možným nepříjemnostem již 
v průběhu přicházející zimy. Strašně nerad bych se dostal do situace, 
kdy se problém řeší až po nějaké velmi nepříjemné události které 
se mohlo předejít. Když se podíváte okolo sebe můžete podobných 
případů vidět spousty. A všechny mají společný konec : „Kdyby se 
to řešilo včas, nemuselo se to vůbec stát…“
 
Debatoval jsem s mnoha lidmi a rád bych navrhl a prosadil zimní 
uzavření Březovské ulice pro automobilový provoz. V tuto chvíli mám 
na stole výsledek konzultace s odborem dopravy příslušného městského 
úřadu – ustanovení k provedení neprůjezdnosti silnice Březovské 
a osazení příslušnými dopravními značkami. Ty by byly umístěny 
u bývalého vepřína a u ulice Kolmé. Na konci pole a u zmíněného 
bývalého vepřína, cca 300 metrů od sebe, by byly zátarasy vjezdu. 
Cílem je nedotknout se možností dopravy obyvatel ulic Kolmá 
a Borová, které jsou mezní z obou stran, ale současně výrazně snížit 
provoz přes les, který je ve tmě místem nejvíce kritickým.

S tímto návrhem chci předstoupit před zastupitele na nejbližším 
zasedání zastupitelstva. Chtěl bych tímto požádat zastupitele i všechny 
obyvatele Zvole o pochopení a vstřícnost, protože frekvence pěších 
je na Březovské skutečně vysoká. O pochopení žádám hlavně řidiče 
a řidičky mířící ze „Šmoulova“ do školy, školky, obchodu… Využívejme, 
prosím, od začátku prosince do zhruba poloviny března hlavní silnici 
a ponechme zimní provoz na Březovské pouze pro pěší. Vzpomeňte 
si i vy sami, jak nepříjemné pro vás je, když se kolem vás coby pěšího 
prožene rychlé auto (a to nemám na mysli pouze Březovkou ulici). 
Věřím, že všichni tuto několikaměsíční výjimku pochopí a stráví a že 
nikomu zimní uzavírka nezpůsobí závažnější problémy.

Děkuji za pochopení.
Marcel Pudich

Bezohlednost či schválnost
Setkal jsem se se zarážející bezohledností řidičů projíždějících zákazem 
vjezdu směrem na Vrané při rekonstrukci silnice. Pracující technika 
zabírala většinu vozovky a neukáznění řidiči ji objížděli po nově 
vybudovaném chodníku. Pro ty, kteří takto činili, musím napsat, že 
chodník je od slova chodit a ne pojíždět autem. Konstrukce chodníku 
není uzpůsobena jízdě auty. Projíždějící vozidla nové chodníky značně 
poškodila a náprava bude stát nemalé úsilí všech, kteří se na stavbě 
podílí. Za sebe musím poznamenat, že takovéto schválnosti nám berou 
chuť a ubírají sílu pokračovat ve veřejně prospěšných činnostech.

Připomenu zdánlivě jiný případ. V létě tohoto roku si občané 
vybudovali na své náklady novou ulici - Kolmou. Nyní jsem byl svědkem 
situace, kdy na tuto ulici vjížděla stavební technika a dopravovala 
materiál na volnou parcelu. Mnozí z těch, kteří se finančně podíleli na 
stavbě této ulice, právem upozorňovali na nebezpečí poškození nového 
povrchu. Tak to vypadá, když peníze za novou věc dají lidé rovnou ze 
své kapsy. To celé je ale trochu mýlka. Vše, co v obci vzniká, je placeno 
ze stejných kapes, i když prostřednictvím obecního rozpočtu. Vždyť 
obecní rozpočet je naplňován právě nejvíce z daní nás všech.

Mirek Stoklasa
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Český zahrádkářský svaz Zvole
zve všechny zájemce ze Zvole a okolí

v sobotu dne 29. listopadu 2008 
na

PŘEDVÁNOČNÍ POSEZENÍPŘEDVÁNOČNÍ POSEZENÍ
s hudbou a tancem

do společenské místnosti pod MŠ Zvole
Začátek ve 1414 h.
Ukončení v 1818 h.

Možnost občerstvení – nápoje, káva, chlebíčky, 

moučníky.

Vstupné 110,- Kč
Je nutné se předem přihlásit u pí M. Sodomkové 

vždy večer od 18 h. i na tel. č. 257 760 991.

Po Vltavě do Tróje
Zahrádkáři ze Zvole se 13. září vydali 
na výlet lodí po Vltavě.
Ráno bylo v přístavišti u Palackého mostu v Praze trochu chladněji, 
ale s přibývajícími hodinami se příjemně oteplilo. Slunce svítilo a nebe 
bez mráčku nám umožňovalo obdivovat  krásné a památné stavby na 
obou březích řeky.

Podjížděli jsme Jiráskův most, most Legií, před kterým se objevila 
budova Národního divadla, pak Novotného lávka, muzeum B. 
Smetany a na opačné straně Sovovy mlýny a Lichtenštejnský palác. 
V celé jeho kráse jsme spatřili v neobvyklém pohledu Karlův most, 
Kampu, kostel sv. Františka z Assisi „u Křížovníků“ a budovy 
Klementina s věží kostela Nejsvětějšího Salvátora.
Další stavbou byl most Mánesův, na levém břehu Strakova akademie 
– sídlo české vlády, vpravo jsme míjeli Rudolfínum a před námi se již 
klenul Čechův most. Hned za ním se tyčily hotely Inter Continental 
a President, objevila se nemocnice Na Františku a Anežský klášter.  
Při pohledu proti proudu řeky jsme se obdivovali ponoramatu 
Pražského hradu. Kopule chrámu sv. Mikuláše vykukovala pod 
Petřínem s rozhlednou a lanovkou.
Podplouvali jsme Štefánikův most s tunelem pod Letenskými sady, 
pak ještě Hlávkův most s ostrovem Štvanice, Libeňský most a most 
Barikádníků, kde jsme na stráni zahlédli budovy komplexu nemocnice 
Bulovka. 
Zajímavé bylo i vplutí do plavebních komor smíchovské 
a štvanické.
Za tramvajovým mostem jsme už konečně mohli zahlédnout  barokní 
stavbu Trójského zámku. Ještě nás loď vezla kolem Stromovky a za 
nízkým mostem pro pěší jsme již přistávali, protože naše plavba 
skončila.

Po vystoupení v přístavišti přecházíme  lávku a ocitáme se v krásné 
zahradě Trójského zámku a v zápětí v jeho interiérech. Zde 
obdivujeme nádherné fresky ve všech místnostech. Po prohlídce jsme 

se vydali za občerstvením 
a obchůzkou po zoologické 
zahradě. Jízdou vláčkem si 
někteří mohli prohlédnout 
část zoo, pavilón goril, 
slonů, šelem atp. Rovněž 
byla v nepřetržitém provozu 
lanová dráha do vyšších 
pater zahrady.

Spokojení účastníci se 
v odpoledních hodinách 
vrátili autobusem domů 
občerstveni, pobaveni 
a obohaceni o nové zážitky.

Za ČZS Zvole
M. Sodomková 
a O. Vitvarová
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SK ZVOLE

Chválíme všechny mládežnické výběry. 
Dorostenci mají schopné střelce.    
Naše A-mužstvo mužů je nejtrestanějším celkem své soutěže.    
Účast rezervy je naprosto trapná.

Když byl fotbalový podzim „za půlící čárou“ (v den státního sváteku 
28.října), nahlédli jsme do tabulek soutěží okresního přeboru a letmo 
zhodnotili účast modrobílých barev zdejšího Sokola. Shrnout lze 
lapidárně: mládež si vede dobře, muži zůstávají za očekáváním.

Absolutní pochvala patří především mužům, co vedou náš dorost 
a přípravku. Těm patří první příčka v soutěži! V obou případech za 
45 vstřelených gólů. Přípravka všech svých šest zápasů vyhrála s nádherným 
poměrem gólů 45:7 a z toho má radost nejen Marek Novák. Nadšení 
a zápal těch nejmenších potěší oko příznivců v každém zápase. 

Velmi překvapivě vede tabulku dorost. Šest hráčů přišlo z žáků a bilance? 
Devět výher + dvě prohry, vedení v soutěži. To nikdo nečekal. O skóre 
45:12 ani nemluvě. Dorostu se urodili střelci a to sice takoví, co dříve ještě 
před hranicí plnoletosti dostávali příležitost zahrát si za áčko mužů. Jsou to 
především Pepík Sopuch (dal už 17 gólů !) a Jakub Hanzlík s Tomášem Tolarem 
(oba po 7 gólech). Dorost prokázal i svou odolnost charakteru v náročném 
a nervózním „vyhecovaném“ zápase s vranským SK, kdy vydřel výhru 2:1.

Strach byl ze startu žáků. Ti nejstarší odešli do dorostu a teď máme 
jednu z nejmladších (a také nejmenších) jedenáctek mezi 12 kluby. Ale 
nevypadá to – po čtyřech výhrách i prohrách – nijak „bledě“. Spolehlivý 
Honza Pudich v bráně, stále  ještě  kapitán Daniel Šroubek (také míří 
do dorostu - dal jako záložník 4 góly) a na hrotu Tomáš Kepert (5 gólů), 
to jsou především jména, co zahánějí chmury, že bychom snad měli být 
kandidátem na poslední příčky.

Výkladní skříň naprosto bez kázně. To je hlavní charakteristika A-mužstva 
mužů. Naše jedenáctka je (podle udělených žlutých a červených karet) 
nejneslušnějším celkem soutěže. To ji také limituje. Není schopna 
překousnout nepříznivý vývoj zápasu, Mnoho hráčů řeční, poučuje sudího, 
uráží soupeře, a tak o případném návratu zpět do vyšší soutěže si s tímto 
kádrem už musíme nechat zajít chuť. Není to v jeho silách a je těžko 
k uvěření – podle chování hráčů na trávníku – že by trenér Jarda Malý, 
„ordinoval“ právě to, co je k vidění po devadesát minut zápasu. Možnosti 

tohoto kádru naznačily dva výsledky (po roce odveta v Dolních Břežanech 
se stejným výsledkem 4:1 a s Čisovicemi doma 6:0). Jednoznačně dobrým 
tahem bylo získání libeňského střelce Zdeňka Paška. Dal 9 gólů, když 
nejlepší střelci (Sedláček z Průhonic a Bartoš z Č.Újezda) po 11. Jsme 
uprostřed tabulky a o mnoho lepší už to asi nebude.

Trapas: naše béčko. Postoupilo ze IV. do III.třídy, ale jeho bilance je 
k neuvěření mizerná. Z 10 zápasů jen 2 remizy a 8 porážek (naposledy 
na trávníku v Psárech 0:8). Skóre hanebné 15:43. A to, že by se tu mohl 
někdo z dorostu „rozehrát“, než půjde do áčka, je nabídka naprosto 
anekdotická. Sestup zpátky „dolů“ se jeví jako hodně pravděpodobný. 

Vladimír Zápotocký

O výsledcích fotbalového podzimu

Ať je někdo napodobí! Jsou u nás takoví, co „slouží“ svým barvám 
týden co týden naprosto poctivě. Patří mezi ně i tito dva chlapíci na 
snímku. Vedle pořadatele Davida Kroba je to určitě žákovský trenér 
Václav Jež, který se hodně viditelně zasloužil o velmi dobrou úroveň  
a patřičné fungování celé této kategorie v našem klubu. Ostatně, před 
zahájením jarní sezóny se s jejich názory ještě setkáme.
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3. kolo regionální žákovské 
ligy 2008/09 ve Vraném
V sobotu 8. listopadu 2008 jsme pořádali v sokolovně ve Vraném nad 
Vltavou třetí kolo regionální žákovské ligy. Z našeho oddílu se zúčastnilo 
třináct dětí - tři v silnější kategorii A a 10 v kategorii B.

V turnaji A vyhrál Martin Pospíšil z Říčan. Výborně si při svém prvním 
startu v turnaji A vedl Ondra Máslo - uhrál 2 body ze čtyř partií a skončil 
šestý (ze 16 hráčů). Dva body uhrál i Lukáš Boček, který skončil na 9. místě. 
V turnaji A hrál i Honza Stoklasa, který prokázal, že i přes půlroční šachové 
prázdniny ještě šachy hrát umí - uhrál 1,5 bodu a skončil na 13. místě.

V turnaji B vyhrál Lukáš Filip z Pravonína. Naši hráči na domácím turnaji 
nenavázali na výborné výsledky z prvního a především druhého turnaje 
regionální žákovské ligy. Každý z nich si vybral několik slabších chvilek, 
které je srazily v celkovém pořadí. Nejlépe se z našich hráčů umístil na 
13. místě Matěj Florian, který uhrál 5 bodů. Většinu partií odehrál 
moc pěkně a soustředěně. Nebýt jedné zcela nepovedené partie, kterou 
v podstatě prohrál po pěti tazích, mohl bojovat o některou z medailí. 
Jen o místo za Matějem skončila Veronika Holubová. Uhrála též 5 
bodů. Mezi dívkami skončila v turnaji B na druhém místě. Její hra 
byla z našich hráčů v turnaji B nejpěknější. Vymyslela několik pěkných 
úderů spojených s vazbou. I ona měla své „prázdniny“ a pokud si je 
příště odpustí, může postoupit i do turnaje A. Na 16. místě se 4,5 bodu 
skončil Martin Jungmann. První dvě partie s přehledem vyhrál. Další 
dvě pak soupeřům daroval. Poslední tři kola už hrál zase naplno, ale 
na víc než 16. místo to už nestačilo. Také on by se v turnaji A neztratil, 
nesmí ale rozdávat body. Míša Tyllerová a Petr Hřídel uhráli 4 body. 
Míše to stačilo na 26. místo a Petrovi na 29. místo. Tři body uhráli 
Honza a Terka Vosáhlovi a Jirka Klepl. Od Honzy to byl moc pěkný 
výkon. Také on šachy půl roku nehrál a vrátil se dobrým výkonem. Terka 
s Jirkou Kleplem si trochu pokazili renomé, když jejich vzájemná partie 
v 7. kole byla po trojím napomínání za rušení oboustranně kontumována. 
Adam Sklenář uhrál 2,5 bodu. Na minulých turnajích RŽL se mu dařilo 
víc. V příštím turnaji se určitě posune zase bodově dopředu. Má na to. 
Kryštof Pěkný uhrál 2 body a na začátečníka je to slušný výkon.

Po organizační stránce se nám podařilo turnaj zvládnout velmi dobře i díky 
sehrané partě, která dokáže za půl hodiny z prázdné tělocvičny vytvořil 
velmi útulnou šachovou hernu. Velký dík za krásný turnaj patří našim 
sponzorům - České podnikatelské pojišťovně, která věnovala ceny pro 
nejlepší šachisty, firmě HSH Computer, která vyrobila diplomy a věnovala 
50 nejlepším šachistům poukázky na zvýhodněný nákup her, a v neposlední 
řadě panu Jaroslavu Tejnickému z Vraného, který věnoval všem šachistům 
cereální pochoutky.

Doufám, že kromě kvalitně zorganizovaného turnaje se nám příští rok 
podaří zlomit i „prokletí“ domácího turnaje a naši hráči se umístí na 
předních místech.

Jana Straková

Mistrovství Čech mládeže v šachu 2008
Ve dnech 25. 10. – 1. 11. 2008 se v Junior Centru na Seči v překrásném prostředí 
Železných hor letos konalo již 19. Mistrovství Čech mládeže do 16 let.

Mistrovství je vždy velkým svátkem, při kterém se setkávají ty nejlepší děti 
z Čech, aby ukázaly, jak se za rok zlepšily a co se naučily nového. Setkávají 
se nejen se svými kamarády, ale i vynikajícími českými trenéry dětského 
šachu. Nestorem mezi trenéry je mistr FIDE pan Ing. Evžen Gonsior, který 
léta neúnavně a trpělivě učí malé šachisty rozumět figurkám. S velkým 
nasazením se dětem také věnovali mezinárodní mistři pánové Jindřich Trapl 
a Richard Biolek a mistr Pavel Němec.

Mistrovství se hraje podle věkových kategorií vždy hoši a dívky dohromady 
- HD12, HD14 a HD16. Mistrovství se koná zároveň jako kvalifikace na 
Mistrovství ČR. Pro děti, které se nekvalifikovaly do mistrovské soutěže 
a pro doprovody šachistů, jsou připraveny dva vedlejší turnaje SVĚTLÁ 
FIDE OPEN - otevřený turnaj pro hráče s ELO minimálně 1850 až po 
hráče mistrovských tříd a ALMED NÁRODNÍ OPEN - otevřený turnaj 
pro hráče od nejnižších tříd až po hráče s ELO do 1849.

Ve všech soutěžích se hraje 9 kol tempem 90 minut na partii plus 30 sekund 
navíc za každý odehraný tah. Většinou se tedy hrála jedna partie denně, 
hrálo se dopoledne a odpoledne probíhal doprovodný program – tematické 
přednášky mistrů, simultánní partie, řešitelské soutěže, soutěže v hádání 
tahů, fotbalový turnaj a další akce.

 Z šachového oddílu Medvědi Zvole se na mistrovství kvalifikovali do kategorie 
HD14 Jaroslav Česánek, do kategorie HD12 Ondřej Máslo a Lukáš Boček. 
Ve výpravě byl Matěj Florian, který hrál ALMED NÁRODNÍ OPEN, 
Ing. Jaroslav Česánek, který hrál turnaj SVĚTLÁ FIDE OPEN. Jako doprovod 
jela s hráči Jana Straková. Dalším členem výpravy byl Vojtěch Straka, který 
hrál  kategorii HD16. Byl to týden plný šachů a nevšedních zážitků. 
Celkově se „medvědům“ dařilo. Nejlepším byl po skvělých výkonech 
v kategorii HD14 Jaroslav Česánek jun., který vysoce předčil očekávání, když 
uhrál 5,5 bodů, skončil dvanáctý a jen o kousek nepostoupil na Mistrovství 
ČR (postupovalo prvních devět hráčů). V kategorii HD12 uhrál Lukáš Boček 
5 bodů a umístil se na 31. místě, Ondřej Máslo uhrál 3,5 bodů a skončil na 
61. místě. Ve SVĚTLÁ FIDE OPEN Ing. Jaroslav Česánek uhrál 
3,5 a skončil na 42. místě. Matěj Florián uhrál v ALMED NÁRODNÍ 
OPEN také 3,5 bodů a skončil na 53. místě. Jediným postupujícím na 
Mistrovství ČR se tak stal Vojtěch Straka, který, přestože hrál hluboko za 
svými možnostmi, skončil devátý s 6 uhranými body.

Pro mladší účastníky znamenalo mistrovství především sbírání zkušeností 
ve světě velkých šachů, pro starší potvrzení jejich současné výkonnosti, kdy 
zjistili, že mají stále co zlepšovat a zdokonalovat.
Mistrovství ČR se bude konat v březnu příštího roku v Koutech nad Desnou. 
Věřím, že tentokrát se jej zúčastní také naše děvčata, která na rozdíl od 
chlapců nemusí bojovat o postupová místa. Naši chlapci se zúčastní 
v doprovodných turnajích.

Jana Straková

České Vánoce s Ježíškem
Naše obec se zúčastní pokusu o zapsání do Knihy rekordů a kuriozit 
ve vypouštění balónků s přáním Ježíškovi. Celá akce proběhne na 
zvolské návsi v úterý 9. prosince od 15:00 hodin, samotné vypouštění 
proběhne o 40 minut později. 
Všichni zájemci – nejen děti si doma vyrobí vlastní přání 
Ježíškovi a přinesou si jej na akci. Před samotným vypouštěním 

balónků se přáníčka vhodí do společné „Ježíškovy schránky“. Po 
vypuštění balónků bude 10 přáníček vylosováno a autor si odnese 
dáreček.
Balónků jsme objednali dostatek, plyn k nafouknutí zajistíme. 
Další podrobnosti a informace pak sledujte ve vývěskách a na 
našich internetových schránkách. Pokud budete chtít někdo přiložit 
pomocnou ruku k dílu doražte na náves v náležitém předstihu.

Marcel Pudich
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Vážení a milí,
připravili jsme pro vás další díl našeho zvolského kulturního, sportovního a společenského kalendáře. 
Kalendář můžete doplnit o další akce - pokud nějaké chystáte, dejte, prosím, vědět e-mailem na adresu: starosta.zvole@zvole.info
Těšíme se na setkávání s vámi, vaše ŠSSK komise OÚ Zvole.

Kulturní, sportovní a společenský zvolský kalendář 
2008/2009

Zájezd do divadla (Divadlo Na Palmovce - Gazdina roba) 6. 11. 2008 (čtvrtek) ŠSKK OÚ Zvole 

Lampionový průvod 7. 11. 2008 (pátek) ZŠ Zvole 

Vítání občánků 8. 11. 2008 (sobota) OÚ Zvole 

Setkání zahrádkářů a přátel - posezení s hudbou 29. 11. 2008 (sobota) Zahrádkáři Zvole 

Vypouštění balónků s Frekvencí 1 9. 12. 2008 (úterý) Frekvence 1 ve spolupráci s OÚ Zvole 

Vánoční koncert v kostele – Malá česká muzika J. Pospíšila  11. 12. 2008 (čtvrtek) ŠSKK OÚ Zvole ve spolupráci s Č. Preclíkem 

Vánoční koncert v kostele – školní 18. 12. 2008 (čtvrtek) ZŠ Zvole 

Vánoční výstava ve škole 18. 12. 2008 (čtvrtek) ZŠ Zvole 

Zájezd do divadla (Čardášová princezna - Karlín) 19. 12. 2008 (pátek) ŠSKK OÚ Zvole 

Vánoční zpívání na návsi 23. 12. 2008 (úterý) OÚ Zvole 

Novoroční orientační běh 1. 1. 2009 (čtvrtek) SK Zvole 

Tři králové 6. 1. 2009 (úterý) L. Netopilová – ZŠ Zvole, ŠSKK OÚ Zvole 

Hasičský zvolský bál u příležitosti 100. výročí hasičů ve Zvoli  14. 2. 2009 (sobota) ŠSKK OÚ Zvole + Hasiči 

Masobust ve Zvoli + dětský karneval 28. 2. 2009 (sobota) ZŠ Zvole + Dráčata+ ŠSKK OÚ Zvole + Hasiči 

Dětský karneval zima 2009 MK Kačenka 

Vítání jara - vynášení Moreny 29. 3. 2009 (sobota) L. Netopilová a ZŠ a MŠ Zvole 

Velikonoční výstava ve škole 7. 4. 2009 (úterý) ZŠ Zvole 

Jarní brigáda – společný úklid Zvole a okolí 18. 4. 2009 (sobota) OÚ Zvole ve spolupráci s komisemi 

Zájezd do divadla jarní jaro 2009 ŠSKK OÚ Zvole 

Jarní dětské divadélko jaro 2009 M. Nygrýnová ve spolupráci s OÚ Zvole  

Zvolský běh – 7. ročník 16. 5. 2009 (sobota) ŠSKK OÚ Zvole  

Jarní orientační běh 17. 5. 2009 (sobota) SK Zvole 

Dětský den 31. 5. 2009 (sobota) ŠSKK OÚ Zvole ve spolupráci se zájm. org.  

Oslavy 100. výročí založení hasičského sboru ve Zvoli 6. 6. 2009 (sobota) Hasiči Zvole 

Dětský příměstský tábor ve Zvoli 24. – 28. 8. 2009 Země – nezemě, o. s.  

Zájezd do divadla – podzimní podzim 2009 ŠSKK OÚ Zvole 

Setkání jubilantů a důchodců podzim 2009 OÚ Zvole 

Besedy se zajímavými hosty  v průběhu roku ŠSKK OÚ Zvole ve spolupráci s dalšími občany 
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Naučná stezka na Zvolskou homoli je znovu otevřena
V úterý 4. listopadu byla slavnostně otevřena nově vytvořená naučná 
stezka na Zvolskou homoli. Stavbu nové naučné stezky iniciovalo 
Centrum ekologické výchovy Zvoneček z Vraného nad Vltavou a aktu 
přestřižení pásky se zúčastnili partneři projektu – tím hlavním byla 
společnost RWE Transgas Net, dalšími Český svaz ochránců přírody 
a obce Vrané na Vltavou a Zvole.
 
Zvolská Homole je skalní útvar nedaleko Prahy. Kdo jezdí do Davle nebo 
Štěchovic si jistě všiml zajímavě barevné skály za řekou. A pro ty, kdo jezdí 
Posázavským pacifikem, pak je to ta skála, skrz kterou prochází nejdelší 
tunel na trati. To nejsou jediné zajímavosti, které se o ní dají říci. Zvolská 
Homole je také přírodní rezervace s mnoha vzácnými druhy rostlin (např. 
lomikámen vždyživý) a hmyzu (mravenec drnový, stepník rudý). 

Český svaz ochránců přírody zpřístupňuje zajímavé lokality veřejnosti ve 
spolupráci s generálním partnerem ČSOP, společností RWE Transgas Net 
v rámci projektu „RWE Transgas Net - Blíž přírodě.“ Jeho cílem je ochrana 
přírody prostřednictvím prezentace významných lokalit veřejnosti.

Naučná stezka představí na čtrnácti informačních tabulích Zvolskou 
Homoli ze všech možných stran. Návštěvník se dozví něco z geologie 
skal a kaňonu Vltavy, o rostlinách sklalních stepí, významu lesa a stromů 
obecně a také třeba o životě mravenců. Z vršku homole je krásný 
výhled do údolí Vltavy. Kdo bude znaven všemi dojmy, může si v klidu 
odpočinout na jednom ze tří odpočívadel. 

Stezka je v současné době dlouhá 4,2 km a začíná ve Vraném na Vltavou 
a končí na Zvolské homoli. v nejbližších týdnech budou dokončeny 
a umístěny další tabule od Zvolské homole do Zvole a poslední bude 
právě u zvolského kostela svaté Markéty.
Velký dík za přípravu a výstavbu patří hlavně CEV Zvoneček a všem 
návštěvníkům nelze než popřát krásnou procházku a příjemné dojmy. 
A celé naučné stezce přejeme, ať se jí vandalové vyhýbají velkým 
obloukem. - redakce -

Ať již chceme nebo ne, prázdniny nám skončily a nastal 1.školní den. 
Letos přivítala paní učitelka Jaroslava Kreisingerová 25 prvňáčků. Po 
slavnostním přivítání paní učitelkou a starostou obce si děti vyzkoušely, 
jaké je to být opravdovými školáky.

Ostřílení školáci začali většinou ve svých třídách se svými známými 
vyučujícími. Na třeťáky čekala úplně nová paní učitelka Jana Němcová, 
která vystřídala paní učitelku Jitku Krupičkovou, které co nejdříve 
nastanou mateřské povinnosti.

Také v družině nastaly drobné personální změny. Nestor zvolské družiny 
paní vychovatelka Anička Volánková půjde během letošního roku do 
důchodu, a tak již od září pracuje na poloviční úvazek. Místo ní se 
snaží „dobrého ducha „ zvolské družiny uchovat paní vychovatelka Jitka 
Bartková, která již má několikaletou zkušenost s prací s dětmi.

Během prázdnin děti odpočívaly, ale školní budova byla připravována na nový 
příliv 104 žáků. Jedna třída byla nově vymalována, v prostorách šaten a jídelny 
byl natřen sokl žlutou barvou, byly natřeny radiátory ve třídách a v jídelně.

S novým školním rokem opět začaly fungovat kroužky - viz. www.zszvole.
cz. Také jsme úspěšně začali plnit plán práce. Proběhla Drakiáda, 

i když počasí si s námi pěkně pohrávalo. Od rána 3. října pršelo a na 
stromech se nepohnul ani lístek, takové to vlhké podzimní “mrtvo“. Asi 
20 účastníků to ovšem neodradilo, a tak se několik draků cenících zuby 
na nás smálo ze zasmušilé podzimní oblohy.

A co bych přála do letošního školního roku všem rodičům i žákům? 
Aby navzdory všem vzdělávacím programům, projektům a grantům tady 
bylo učitelstvo se „srdcem na dlani“, aby zde byly děti opravdu šťastné 
a pozitivně naladěné. Eva Březnová, 

ředitelka školy

Co nového ve škole?
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OTEVÍRACÍ DOBA:  PO - PÁ   7.00 - 16.00    

Půjčujeme stavební míchačky 140 L /220 V
l f

Kreisa s.r.o.,  J.  Štulíka 4 (  vedle restaurace U r ybníčku)

Vydává obec Zvole. Noviny vycházejí neperiodicky. Jsou také umístěny na www.zvole.info. Nevyžádané rukopisy, kresby a fotografie se nevracejí. Otištěné příspěvky 
neprocházejí jazykovou úpravou a u datových souborů kontrolou. Názory přispěvatelů se nemusejí nutně shodovat s názory redakce. Redakční rada: Marcel Pudich, 
Jaromír Vitvar, Vladimír Zápotocký. 
Kontakt a příjem inzerce: Obecní úřad Zvole, Hlavní 33 252 45 Zvole tel.: 257 760 337, mail: podatelna@zvole.info Uzávěrka příštího čísla 30. 1. 2009

KADEŘNICKÝ SALON „CORTE“KADEŘNICKÝ SALON „CORTE“
Skochovická 109, Zvole

Kadeřnické služby

Kompletní péče, pánské a dámské střihy, společenské a svatební účesy, 

styling, melírování, apod. 

Manikérské služby

Nově nabízíme kompletní manikérské služby, modelaci nehtů, 

P-shine a zdobení nehtů

Sauna finská a infra

V našem wellnessclubu již můžete navštívít finskou nebo infra saunu, 

spojenou s bylinnou či solnou terapií. 

Objednávky na telefonu 777 788 548 nebo 607 608 829

Bližší informace a ceník na našich webových stránkách.

www.wellnessclub.estranky.cz


